

pep garrigues - interprète

Né à Valence (Espagne), Pep Garrigues arrive à Bruxelles à 19 ans, pour suivre la formation de PARTS, l'école de Anne Teresa De Keersmaeker. Deux ans de macrobiotique plus tard, il poursuit son exploration de la danse contemporaine à EX.E.R.CE à Montpellier. Après 7 mois chez Mathilde Monnier, il se penche sur la question de la chorégraphie à ESSAIS d'Angers. Il implante sa compagnie Cel Ras en Espagne et élabore ses propres recherches. Il travaille avec Laure Bonicel, David Wampach, Alexis Armengol, Nathalie Béasse, Julian Hamylton, Eric Didry, Anne Lopez, Virginie Mirbeau, Fabrice Ramalingom, Philippe Saire et avec Christian Rizzo (*mon amour* - 2008).

pep garrigues - performer

Born in Valencia (Spain), Pep Garrigues arrived in Brussels at age 19 to be a student in the PARTS program, Anne Teresa De Keersmaeker's school. Two years of macrobiotics later, he continued his exploration of contemporary dance at EX.E.R.CE in Montpellier. After studying 7 months under Mathilde Monnier, he expanded his ideas on choreography at ESSAIS in Angers. He established his company Cel Ras in Spain and began to conduct his own research and choreography.

He works with Laure Bonicel, David Wampach, Alexis Armengol, Nathalie Béasse, Julian Hamylton, Eric Didry, Anne Lopez, Virginie Mirbeau, Fabrice Ramalingom, Philippe Saire and with Christian Rizzo (*mon amour* - 2008).